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Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens formand aflægger beretning om foreningens virke  
     i det forløbne år. 
3. Bestyrelsen fremlægger forslag og plan for kulturelle og netværks-  
    skabende aktiviteter i det kommende år. 
4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab. 
5. Behandling af indkomne forslag. 
6. Kassereren fremlægger forslag til brugertakster og 
    budget for det efterfølgende år til godkendelse. 
7. Valg af tre bestyrelsesmedlemmer for to år.  
8. Valg af bestyrelsessuppleant. 
9. Valg af revisor. 
10. Valg af revisorsuppleant. 
11. Eventuelt. 
 
Der var 22 af 42 foreninger repræsenteret. 
 
1. 
Egon Gaarde blev valgt og konstaterede at repræsentantskabet var lovligt indkaldt 
 
2. 

➢ To bestyrelsesrepræsentanter ønskede ikke genvalg efter mange år i bestyrelsen. Vi 

takker de afgående for godt samarbejde alle årene. 

➢ Vi diskuterede igen parkeringsforholdene omkring kulturhuset. 

➢ Der blev hængt nøgler til affaldsøen så de forskellige grupper, der bruger kulturhuset, 

kunne aflevere det sorterede affald rette steder. 

➢ For 12. år i træk snakker vi om ”bagvejen”, som de nu kalder en brandvej. 

➢ Der blev afholdt tovholder møde med et stort fremmøde, 

➢ Til gengæld var der mange til nytårskuren som blev afholdt med rigtig god stemning. 

➢ Vi fremsender en ansøgning til Nordea fonden om tilskud til nye stole i cafeen. 

➢ En delegation fra Langeskov besigtiger vores lokaler og hører om hvordan vi driver vores 

kulturhus 

➢ Vi kan byde velkommen til de nye bestyrelsesrepræsentanter Jytte Jeppesen, Henning 

Rasmussen og Liselotte Nielsen. 

➢ Der kom pludselig nye retningslinjer for parkering og om hvor man ikke må parkere i 

græsrabatten. 

➢ Vi deltager i kommunens seniormesse i Kerteminde. 

➢ ”Bakkedragen” som kulturhusets værksted har været involveret i, bliver navngivet. 

➢ Dårlig lugt og rotter i dele af kulturhuset bliver undersøgt. Er forbedret. 

➢ Der foretages en gennemgribende oprydning i cafeens køkken. 
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➢ Vi har fået udarbejdet et forslag til en forskønnelse af kulturhusets ”forside” som 

kommunen skal præsenteres for. 

➢ Der er problemer med den gamle pc. på kontoret, så der indkøbes en ny og hurtigere. 

➢ Vi bliver lovet forbedringer af tilkørselsforholdene af brandvejen. 

➢ Vi har problemer med låsen i hoveddøren, så vi får installeret en ny. 

➢ ”Vindmølle puljen” søges af flere af kulturhusets gr. (– Lindø dagen – transportabel 

højtaler) – (musikoasen og bibliotekets vennerne – og revyen, et lydanlæg) – 

(kulturhuset nye tæpper i salen) der er bevilliget penge til alle formålene. 

➢ Årets Kulturhusven, Egon Gaarde, bliver snarest hængt op på Wall of Fame. 
 

Efterfølgende var der debat om parkeringsforholdene for brugerne af kulturhuset. 

 

3. 
Som brugere af kulturhuset er vi  

FORBUNDNE, FORPLIGTET, FOR MUNKEBO KULTURHUS 

Frit efter kong Frederiks Kongeord 

 

Hvad vil vi i fremtiden? 

➢ Vi vil fortsat kæmpe for at få forbedret tilkørselsforholdene via brandvejen- til 
ambulance - handicapkørsel, og materiale levering. 

➢ Vi vil arbejde på, at få parkeringspladser langs Troelsalle. 
➢ Vi arbejder på at få en foldedør mellem salen og cafeen. 
➢ Vi vil forsøge at holde en Åbent Hus-dag  
➢ Vi vil invitere kultur og fritidsudvalget til et informationsmøde i kulturhuset. 
➢ Vi vil fortsat arbejde på at synliggøre kulturhuset i nærmiljøet. 
➢ Vi håber, at I vil fortsætte med at føle, at kulturhuset er vores alle sammens, og 

alle vil hjælpe med at gøre det bedre. 
➢ Der afholdes nytårsparole hvert år med 60 deltagere 

➢ Der afholdes mindst et tovholdermøde årligt 

➢ Det undersøges, om der er interesse for en sommerfest? 

➢ Deltagelse i Vikingedag 

➢ Deltagelse i Fjordens Dag 

➢ Deltage, hvis der bliver Seniordag 

➢ Deltage i Juletræstændingen 

➢ Er der interesserede for at afholde en julestue? 

➢ Samarbejde med kommunen om installation af brandalarmer i kulturhuset 

➢ Kulturhuset bakker op om Munkebo Revyen 

➢ Skal kulturhuset få inspiration fra fynske aktivitetshuse/kulturhuse? 

➢ Frivilligcenter Kerteminde lukker ned. Samle repræsentanter til frivilligt (upolitisk) 

samarbejde med kommunens store byer om aktiviteter. 
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4. 

Ove fremlagde det reviderede regnskab der gav overskud på13.000 kr. Det positive resultat 

skyldes bl.a. at der er fremgang på salg af brugerkort, tilskud fra fonde og mindre udgifter. 

(Der var solgt 417 brugerkort i 2023) 
 

5. 

Der er ingen indkomne forslag  

 

6. 

Brugerkort uændret på 100 kr. pr. ½ år 
 
7. 
Willy Anderskov Nielsen genvalgt for 2 år 
Torben Hansen genvalgt for 2 år 
Jytte Bang genvalgt for 2 år 
 
8.  
Liselotte Nielsen genvalgt for 1 år 
 
9. 
Kaj Lau genvalgt for 1 år 
 
10. 
Peter Hansen genvalgt for 1 år 
 
11. 

➢ I tilfælde af dødsfald blandt Munkebo Kulturhus´ medlemmer med brugerkort, bedes 

tovholderen orientere bestyrelsen om dette. 

➢ Tovholderne afgør selv om de vil give en bårebuket/krans ved begravelsen/bisættelsen og 

evt. en buket til pårørende. 

➢ Er det tovholdere, bestyrelsen og /eller ”Wall of Fame” der afgår ved døden giver 

Munkebo Kulturhus bårebuket/krans. 

➢ Er afdøde med i flere af kulturhusets foreninger bør de berørte tovholdere snakke sammen 

om et fælles farvel. 

➢ På Nytårskuren og Tovholdermødet vil de afdøde blive mindet, ved at tænde et lys. 
 
Kommunaldirektør Inger Marie Vynne har været på besøg og chefen for Kultur og Fritid 
inviteres på besøg. 
tvfionia.dk har været at optage kulturhuset (og Munkeborevyen 2024)   
 
Referent Henning Rasmussen 


